
Zápis: Studentský (žákovský) parlament (SP) – 27. 11. 2017 

Přítomni: viz seznam 

Program: 

 Proběhlo hlasování o vánočních dílnách. Zástupci tříd odhlasovali projekty řízené 

jednotlivými třídami 

 Předsedkyně parlamentu I. Coufalová žádala zástupce tříd o vyhledání žáků se zájmem o 

funkci průvodců během dnů otevřených dveří. 

 Pan učitel Roman Bartoníček vyslechl následůjící připomínky: 

◦ Studovna je podle některých žáků ve špatném stavu po stránce hygieny. Tyto problémy 

tvoří nepořádní studenti a měly by být řešeny samosprávou. 

◦ Fotbálek v herně postrádá míčky – nové míčky budou zakoupeny avšak je nutno zamezit 

krádežím. 

◦ Polštáře v herně je nutno vyprat. 

 

 Zástupci tříd maturitních ročníků byli obeznámeni s postupem při omluvě absencí z důvodů 

návštěv vysokých škol 

 Žákům bylo vysvětleno, proč zatím není možné zavést hodiny španělštiny 

 Věc částky od NF určené k realizaci plesu byla projednána 

 

Zapsal: Adam Uličný 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 


